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Medlemmer  Mødt  Initialer/Underskrift 

Skolebestyrelsesformand:    
Gitte Merdorf Iskov Ja  

 

Næstformand :   

   
 

Suppleant:    

   

Forældrerepræsentanter:    

Lise Agri 
 

Afbud  
 

Jeanne Albér Mortensen 
 

Ja  
 

Katrine Nilsson 
 

Afbud  

Nadira Naseri 
 

ja  

Abeer Al-Ghazali 
 

Ja  

Faisal Kamal 
 

Ja  

Elevrådsrepræsentanter:    
Elias Rosenstadt 
 

Afbud  
 

Sabah Safina Hosseini Ja  
 

Medarbejderrepræsentanter:   
Line Nisgaard Brink  Ja  

 
Cecillie Krüger Benda Ja  

 

Byrådsobservatør:   
Milishia Moradi Afbud  

 

Ledelsen:    
Kirsten Koudahl  
Skoleleder  

Ja  
 

Jette Hansen 
Viceskoleleder  

ja 
 

 
 

Lotte Gilså 
SFO- og 0. klasseleder 

Ja   

Inviterede:   

 

 

 



Referat - skolebestyrelsesmøde: nr. 3 Nr. 3 d. 10.11.22  
kl. 18.30 

Referent: Jette Hansen 

 Skolebestyrelsesmøder  
2022-2023 

Besluttet:  
Skolebestyrelsesmøderne ruller mellem mandage, 
tirsdag, onsdage og torsdage, således at alles 
ønsker imødekommes.   
5/12, 9/1, 7/2, 8/3, 13/4, 8/6 

1. Evaluering af nuværende leverandør 
af skolefoto (D+B) 

Skolebestyrelsen besluttede at skolen undersøger 
andre leverandører af skolefoto, og at der fremlægges 
forslag til ny leverandør til næste møde. 
Fokus skal være at finde en leverandør der kan levere 
billeder af god kvalitet, at prisen skal være 
gennemskuelig og at der er god kommunikation 
mellem forældre og leverandør 
 

2. Input vedr. princip om mobiltelefoner 
(D) 

Skolebestyrelsen har et princip om mobiltelefoner, 
men som er fra en tid hvor mobiltelefoner ikke kunne 
det de kan i dag, og ikke havde den betydning for 
børn og unge som den har i dag. Der er ønske om at 
revidere princippet. 
Der var en drøftelse i skolebestyrelsen om, hvordan 
skolen kan skabe god læring- og trivsel for børnene, 
når mobiltelefoner fylder så meget for børn og unge i 
deres hverdag, som den gør. 
Skolebestyrelsen besluttede at tage punktet op på 
kommende møde, og i mellemtiden undersøge mere 
ift hvordan det håndteres andre steder, hvad Center 
for Digital Dannelse kan vejlede med m.v. 
 

3. Orientering om SFO’en Der har været afholdt første møde i det nyoprettede 
Forældreråd i SFO’en. Rådet giver god sparring til 
SFO’ens personale ift kommunikation og aktiviteter. 
3. klasses eleverne er flyttet i FK, for at give mere 
plads til dem, og til de yngre børn i SFO’en.  
Der er desværre flere udmeldinger i SFO’en 
 

4. Ishøj Skoleforum, valg af 
repræsentant (B) (1 bilag) 

Faisal Kamal er valgt og skal deltage i møderne i Ishøj 
Skoleforum sammen med formand for 
skolebestyrelsen Gitte Iskov. 

 Meddelelser (O): 
 

 

5. 
 

a) Elevråd Ingen meddelelser 

 b) Formanden 
 

Ingen meddelelser 

 c) Børne- og Undervisningsudvalg 
 

Ingen meddelelser 

 d) Skoleledelsen 
 

Centerchef Susanne Poulsen har fået nyt arbejde, og 
stopper 1. december. Poul Laursen som er skoleleder 
på Vejlebroskolen bliver konstitueret i 
skoleopgaverne. Gitte Blyth som er ledende konsulent 
i CBU bliver konstitueret i dagtilbudsopgaverne. 
 



Feriekalenderen for skoleårene 23-24, 24-25, 25-26 er 
vedtaget. Uge 8 er fortsat vinterferie i Ishøj. 
 
Lørdag den 19. november afholder skolen 
pædagogisk lørdag for lærere og pædagoger. Temaet 
er projektbaseret læring 
 
Begge skolepsykologer der har været tilknyttet skolen 
er stoppet, grundet nyt arbejde. Skolen kan kontakte 
CBF ift sparring og indsatser omkring børn 
 
Tirsdag den 8. november var der informationsmøde 
for forældre til kommende skolestartere  
 
Skolen har haft to 40-års jubilæer, hvor de to lærere 
har fået dronningens fortjenstmedalje 
 
Renovering af HDS-lokalet går næsten efter planen, 
der er en 14 dages forsinkelse som skyldes mangel 
på byggematerialer. Det nye billedkunstlokale og det 
nye klasselokale er færdigt, og er taget i brug 
 
Hallen er fortsat i proces. Der afholdes workshops 
omkring den. Temaerne i arbejdet er; placering af hal, 
udvendigt og indvendigt design, indretning og 
samarbejde med fritidsbrugere 
 
Den nye meddelelsesbog, som skal forenkle og 
erstatte elevplanen er i proces på tværs af skolerne i 
Ishøj. Skolebestyrelsen vil have dette på dagsordenen 
til et senere skolebestyrelsesmøde. 
 

 e) SFO 
 

Ingen meddelelser 

 f) Medarbejderne 
 

Ingen meddelelser 

 g) Udvalgene 
 

Ingen meddelelser 

6. Eventuelt (O)  Der var et ønske fra forældre i SFO’en om at 
arrangementer i SFO’en koordineres tættere med 
aktiviteter i skolen 
 

7. Lukket punkt (O) 
 

 

 


